
 
 
 
 
 
 

 
Day 1 Flight from Kuala Lumpur Airport to Kansai International Airport. 

从吉隆坡机场出发飞往关西国际机场。 
 

Day 2 KANSAI INTERNATIONAL AIRPORT - OSAKA   Dinner  
Arrival Kansai International Airport, meet and greet by local tour guide. Then visit to Osaka Castle 
Park ~ Universal Studio Japan ~ Shopping at Shinsaibashi Street. 
Osaka Castle Park (photo stop) - Opened in 1931 and covers an area of 106.7 hectare. You can see 
about 600 cherry trees during spring. Enjoy beautiful autumn colored leaves during autumn. 
Universal Studio Japan – Located in the city of Osaka, is one of the popular theme parks in Japan.  
It features several attractions unique to the park such as the Hollywood Dream roller coaster and 
the Wicked musical.  
ShinsaibashiStreet–Shinsaibashi stretches for almost two kilometers and houses more than 500 
shops and restaurants. Here, you can enjoy shopping and eating fun. 

第二天 关西国际机场 – 大阪     晚餐  

抵达关西国际机场后，由专业又亲切的导游接团。前往大阪城公园 ~ 日本环球影城 ~ 心斋桥。 

大阪城公园(停留拍照) – 开设于 1931 年，占地 106.7 公吨。此公园是个彩色点缀得地方，春

季可以看到各种类的樱花树，日本花类。您可在这公园享受秋天的树叶。 

日本环球影城– 是日本最具人气，老少咸宜的乐园，园内分 9 个主题区: 纽约区，好莱坞区，

旧金山区，朱罗纪公园，史奴比摄影棚等。里头的乐园大部分都来自出名的电影如: 蜘蛛侠，

朱罗纪，史奴比，小飞侠等。 

心斋桥 – 是一个巨大的，全天候，城市购物中心。心斋桥绵延近两公里，有 500 多商店和餐

馆。您可以尽情享受购物和饮食的乐趣。 
 

Day 3 OSAKA – NARA – KYOTO - TOYOHASHI   Breakfast, Lunch, Dinner 
Afetr breakfast, visit to Todaiji Temple ~ Deer Park ~ Kiyomizu Temple ~ Heian Shrine  
Todaiji Temple – Listed as a UNESCO World Heritage site in Nara. The Great Buddha Hall is one of 
the world largest wooden buildings. One of the Japan’s best-known temples, it enshrines a gigantic 
bronze statue of Buddha.  
Deer Park – Over 1,000 tame deer roam freely in the verdant 1,250 acres peaceful deer park. If you 
wish to feed the cute deer, they will gladly eat from your hand. Special deer food is available for sale 
in the park grounds. 
Kiyomizu Temple – Listed as a UNESCO World Heritage site in Kyoto. The platform of the main hall, 
which is supported by 139 giant pillars, affords a spectacular view of the town of Kyoto. It is 
designed a National Treasure.  
Heian Shrine – It Is one of the most famous historical site in Kyoto. The brightly colored shrine with 
its vermilion pillars and green roof, and its enchanting inner gardens and ponds, reflects the 
elegance of life in the ancients Japanese court. 

第三天 大阪 – 柰良 – 京都 – 丰桥    早，午，晚餐 

早餐后前往东大寺 ~ 花鹿公园 ~ 清水寺 ~ 平安神宫 

东大寺–是柰良世界文化遗产，因由大佛殿金堂这座世界最大的木结构建筑，和 16 米高的青

铜大佛而闻名于世。 

花鹿公园 – 在进入公园前，可在小摊买些小饼干或小食喂小鹿。 

清水寺 – 是京都世界文化遗产。此建筑由 139 根柱子支撑，没一根钉子。 

平安神宫– 是公元 1895 年为纪念平安迁都 1100 年而建的。其形状是按照平安京八分之五缩图

设计的。 
 

Day 4 TOYOHASHI –BULLET TRAIN – HAMAMATSU –MT FUJI  
Breakfast, Lunch, Dinner 

Experience Bullet Train RideFrom Toyohashi station to Hamamatsu station. Then visit Mt Fuji 5
th

 
Station (Subject to weather condition) ~ Gotemba Peace Park 
Mt Fuji 5

th
 Station – The highest mountain in Japan. Visible from Tokyo on a clear day, the mountain 

is located  to the west of Tokyo on the main island of Honshu. If the weather is permitted, coach will 
drive up to 5

th
 Station. 

Peace Park – Is a traditional Japanese style garden with its great Peace Pagoda and Golden Buddha. 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

我们的全包： 
*来回机场税， 

*燃油费及杂费， 

*日本签证， 

*全程导游/司机小费， 

*机场来回接送， 

*全程酒店， 

*用餐， 

*门票 

 

All In   :  
*All Airport Tax,  
*Fuel Tax,  
*Japan Visa,  
*Guide& Driver Tipping. 
*Airport Transfer.  
*Hotel.  
*Meals.  
*Entrance Fee 
 

*不含旅游保险* 
Exclude Travel 

Insurance 

https://www.facebook.com/experts.travel?ref=hl


 
 
 

第四天 丰桥 – 子弹火车 –滨松- 富士山      早，午，晚餐 

早餐后，乘搭子弹火车到滨松。~ 富士山五合目 ~ 平和公园 

子弹火车体验 – 从丰桥站至滨松站体验 15 分钟的子弹火车，感受其惊人的速度。 

富士山五合目 -富士山是日本人的圣山，海拔 1776 米，山底周长 125 千米，山顶终年积雪。我们将会登上富士山五合目，

感受自然又美丽的风景及拍照留念。(视当地天气情况而定) 

平和公园 – 建设正是为了表达日本人对战争的控诉、祈求世界和平的愿望。 
 
Day 5 TOKYO CITY TOUR       Breakfast, Lunch, Dinner 
After breakfast, visit AsakusaKannon Temple ~ Nakamise Street ~ Photo Stop at Tokyo Imperial Palace ~ Ginza District ~ Shinjuku 
Kabukicho – Tokyo Metropolitan Government Building 
AsakusaKannon Temple –Tokyo's largest Buddhist temple and a major attraction for Japanese and foreigners alike. 
Nakamise Street – A shopping street of over 200 meters, typical Japanese souvenirs from the Asakusa area are sold here. 
Photo Stop at Tokyo Imperial Palace – The main residence of the Emperor of Japan. 
Ginza – Tokyo’s most famous up market shopping, dinning and entertainment district, featuring numerous department stores, 
boutiques, art galleries, restaurant, night clubs and cafes. 
Shinjuku Kabukicho – Japan’s largest red light district features countless restaurants, bars, pachinko parlors, love hotels and a wide 
variety of red light establishment for both sexes and sexual orientations. 
Tokyo Metropolitan Government Building -It had been the tallest building in Tokyo until it was overtaken by the Midtown Tower in 
2007. 

第五天 东京市区游        早，午，晚餐 

早餐后，展开东京市区游 – 浅草寺 ~ 仲见世街 ~ 东京皇宫 ~ 银座 ~ 新宿歌舞伎町 ~ 京都政府大楼 

浅草寺 – 东京都内最古老的寺庙，寺内的达本堂及五重塔都是日本指定国宝。 

仲见世街 – 街道两旁有各色老字号商店，出售日本各式各样的旅游纪念品、名间工艺品、和服以及小吃等。 

东京皇宫- 到日本天皇的住所前拍照留念。 

银座 – 东京最著名的高级购物、用餐和娱乐区。以许多百货商品、精品店、美术画廊、餐馆、夜总会和咖啡馆为特色。 

新宿歌舞伎町– 日本著名的欢乐街，集中了大小无数的餐馆、酒吧、俱乐部、歌厅、戏院及风俗营业场所。 

东京都政府大楼-位于新宿区，是东京的标志性建筑，由日本著名的建筑大师丹下健三设计 
 
Day 6 CHOICE OF TOKYO DISNEYLAND OR TOKYO DISNEYSEA   Breakfast, Dinner 
Tokyo Disneyland –Is one of the popular theme parks in Japan. There are seven themed areas, each complementing each other yet 
unique in their style. The park is noted for its huge open spaces to accommodate the massive crowds the park receives on even 
moderate attendance days.  
Tokyo Disneysea–It is made up of seven themed ports of call: Mediterranean Harbor, Mystery Island, Mermaid Lagoon, Arabian 
Coast, Lost River Delta, Port Discovery and American Waterfront. 

第六天 东京迪斯尼乐园或迪斯尼海洋乐园(二选一)  早，晚餐  

东京迪斯尼乐园 - 不禁是儿童所响往之美妙世界，亦是成年人的理想乐园。 

园内各式精心构思的建设，新奇有趣的节目，让您尽心而归。 

东京迪斯尼海洋乐园–全球唯一以海洋为主题的迪斯尼主题乐园。迪斯尼海洋乐 

园以七海传奇为主题，综合了迪斯尼多个和海洋相关的资产，比如小美人鱼等。 

**If Day 7 returning late flight, Day 6 Tokyo Disneyland will change to Day 7. Day 6 Free & Easy,  
exclude tour guide & transport. 

**如第七天晚班机回，第六天东京迪斯尼乐园将改到第七天。第六天自由活动（不含车及导游）。 
 
Day 7 NARITA AIRPORT – KUALA LUMPUR   Breakfast 
After breakfast, tour group proceed to Narita International Airport for departure flight back to Kuala Lumpur. 

第七天 成田机场– 吉隆坡     早餐 

早餐后，团队送往成田国际机场登机飞返吉隆坡。 

 
* 如乘搭亚洲航空或马航的旅客网上订票，一旦机票开出后将不能更改或取消，一切团费将由旅客承担。 

 

 *以上行程&价格如有更改怒不预先通知。公司有权更改或取消行程。* 

*The above itinerary is for reference only & is subject to change without prior notice* 
*Designated souvenir shops are arranged. Please inquire for a new tour fare if you do not wish to visit.* 

如有任何疑问欢迎来电垂询，我们将竭诚为您服务 
Please do not hesitate to contact us should you require any further assistance or clarification. 

我们公司的网页 Our Company Website: www.expertstravel.com.my 

http://www.google.com.my/imgres?q=tokyo+disneyland+logo&um=1&hl=en&biw=1366&bih=642&tbm=isch&tbnid=oUhbN99cUDV0FM:&imgrefurl=http://www.blooloop.com/PressReleases/Tokyo-Disneyland-and-Tokyo-DisneySea-Parks-Attendance-Figures-for-the-First-Half-of-Fiscal-Year-2011-/3086&docid=RmuW_4ja3S2EYM&imgurl=http://www.blooloop.com/News/Image/1032011102747Tokyo.DisneySea.jpg&w=288&h=168&ei=JIpOUJfFGITeige9vICICA&zoom=1&iact=hc&vpx=770&vpy=176&dur=51&hovh=134&hovw=230&tx=132&ty=91&sig=107910847116731752618&page=1&tbnh=103&tbnw=177&start=0&ndsp=18&ved=1t:429,r:3,s:0,i:78

